

Møte 9 - 09.03.21

Tilstede:

Liv Johanne, Eyvor, Thea, Jonas, Silje, Sanna, Magnus, Anna & Jo Petter

Fargekode:

Rød Oppgaver

Grønn Kommentarer underveis i møtet

Blå Konklusjon

Innsjekk

Ris/ros:

Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte er godkjent og publisert?	Jo Petter	Ja
Få krysslisten over til excel	Jo Petter	Ja
Skrive økonomisk søknad til Sit for KK Ladestasjon og skoletyggis	Jo Petter	Ja
Send en doodle for andre faddersjefer	Anna	Ja
Fine brikker, kan vi lage flere?	Jo Petter	Ja, se sekretær
Legge inn bestilling på egen fane på nettsiden for V&A klatring	Eyvor	Nei, vil ha logo klart først
Jubkom for Alkymisten 50 år, be om folk	Eyvor	På e-post. Fb om noen måneder (haster ikke)
Kollokviespleiseing - søke penger fra SiT	Anna og fadderkom	Ja
Spør om vi får plass på kjellergenvors og deler datoen til kjellergenvors	Thea	Ja
Spør Ingvild om bøkene er på ibok	Jo Petter	Ja
Pizza til stormøte - søk om serveringstillatelse	Jonas og Magnus	Nja, se nestleder
Auditorium til stormøtet og spørre om vi kan ha det fysisk	Eyvor og Jonas	Ja

Sende melding til Jonas av hvem i komitéen som skal være medlem av slack undergrupper og komitéen	Anna, Silje, Sanna og Liv Johanne	Ja
Ta kontakt med Solveig for å sjekke opp plakaten til vinter OL	Silje	Ja
Søke Frifond om digital sosialkveld	Magnus, Eyvor, Thea	Ja
Sende generell oppdateringsmail til linjeforeninga	Eyvor ++	Ja

Prioriterte saker:

- Fra workshop om nye undergrupper og komiteer: [Referat med oppsummering](#)
 - [Undergruppen allsidighet er opprettet](#)
 - Ønske om at HS fokuserer energien på å utrede fagkomité
 - Foreslår å danne arbeidsgruppe fra HS og Bedkom
 - Sanna, Eyvor, Thea og Bedkom
 - Trenger mer info:
 - Hvorfor ble dette ikke opprettet da Ola prøvde?
 - Hvorfor ble Motivator lagt ned?
 - Hvordan fungerer dette i Delta?
 - Hvilke utfordringer er det og hvordan kommer vi over dem?
 - Velledighets gruppe
 - Kan Eyvor og Thea arrangere et infomøte sammen med effektiv altruisme?
 - [Hovedstyret velger at det ikke skal holdes infomøte i regi av noen fra HS.](#)
- EPVU
 - Uke 11
 - Intensjonsavtale
 - Lite bindende
 - Vi selv velger hvor mye vi ønsker å dele
 - [Leder skriver under intensjonsavtalen.](#)
 - SoMe-pakke
 - [Snap-takeover blir satt litt på vent](#)
 - Arrangere noe i den forbindelse?
 - Digital sosialkveld
 - [Penger er søkt, men de rekker nok ikke å komme gjennom](#)
 - [Jo Petter ønsker ansvaret for et arrangement eller to](#)
 - [Boller på kontoret](#)
 - [Både Origo og vinter-OL er i uke 11](#)

Komiteer (oppdatering):

- **Leder:**
 - Prosjektmøte (16.03)
 - Internt diskusjonsmøte rundt endring av HS-stillinger og struktur
 - Fjerne kjellerkontakt fra HS
 - Websjef i HS
 - Mulighet for webkomité utredes
 - Endre sånn at sekretær ikke er kontorkomleder
 - Separere ut i to stillinger?
 - Hva gjør vi om fagkomité opprettes?
 - Veldig mange komitéstillinger i HS
 - Endringer i styringsdokumenter og arbeidsoppgaver (gjør deg noen tanker rundt din stilling)
 - Bruk av campus
 - ØKT BRUK AV CHECK-IN ER NØDVENDIG FOR Å FÅ LOV TIL Å BRUKE CAMPUS TIL FLERE TING
 - Jo Petter henger opp en lapp med påminnelse om å registrere seg med QR kode.
 - Korøving
 - Fra Trondheim Kommune per 03. mars:
 - *For fritidsaktiviteter der minimum 2/3 av deltakerne er under 20 år gjelder regler og anbefalinger for barn og unge for hele gruppa.*
 - *Trondheim kommune åpner for utendørs fritidsaktivitet og konkurranser for personer over 19 år der utøverne kan holde minst 1 meter avstand til hverandre.*
 - *Trondheim kommune åpner for innendørs fritidsaktiviteter for personer over 19 år, der utøverne kan holde minst to meter avstand til hverandre.*
 - *Aktiviteter som krever nærkontakt eller fysisk kontakt mellom voksne utøvere anbefales verken utendørs eller innendørs.*
 - NTNU har fortsatt ikke oppdatert retningslinjene etter dette.
 - **Kommunen sier ja, NTNU nei...**
 - Bedpres
 - NTNU gir varierende beskjeder
 - **Hovedstyret tolker NTNUs uttalelser som at det er lov**
 - Nybygg på Samfundet
 - [Presentasjon med plantegninger](#)
 - Høringsfrist: 28. mars
 - Korleis brukar di foreining og dykkar medlemmer Samfundet i dag? Kva fungerer bra og kva kan me bli betre på?
 - Korleis kan Samfundet gi di foreining eit sterkare tilhøyre til Samfundet?
 - Er det nokon konsept eller bruksområde de saknar på Samfundet i dag som de kunne tenkt dykk i nybygget?
 - Har de andre innspel eller tankar?"

- Ta det opp i kontortiden

- **Kasserer:**

- Velge en kassererkandidat
 - Forslag vedtatt på forrige genfors: HS kan utlyse og fremme forslag på kasserer våren 2021 og gi opplæring fram til høsten. Må fortsatt velges inn på genfors.
 - HS kan selv bestemme om vi ønsker å gjennomføre dette.
 - **Magnus skal lese årsmøteprotokoll.**
 - Hovedstyret ønsker å ta opp en kassererlærling,
 - En kort info-presentasjon skal bli holdt på stormøte.
 - Opp til 2 kandidater blir valgt
 - 4. april frist for å sende inn søknad
 - I løpet av uke 14 velges kassererlærling(ene)
- Nettbutikken.
 - Webgruppe kommer forhåpentligvis → ny nettside er hovedmålet.
 - Som en midlertidig løsning skaffes det kortterminal

- **Nestleder:**

- Stormøte
 - Booket auditorium
 - Pizza
 - Får lov av NTNU
 - HS ønsker å bruke penger på pizza
 - Blæsting
 - Innkalling er sendt ut via primære informasjonskanaler 8. mars.
 - **Jonas poster/blæster på facebook.**
 - Tiden er kommet for å sende inn saker. Hvis du har noe du vil ta opp på stormøtet: styret@volvox.no (Evt. nestleder@volvox.no)
- Slack for komiteer og undergrupper
 - Gamle medlemmer fjernes til neste oppdateringsmøte
 - Mangler tilbakemelding fra Bedriftskomiteén

- **Faddersjef:**

- Fadderplakat kommer snart.
- Venne-/kollokviespleising
- Opprette en facebookside for master-medlemmer.

- **Arrkom:**

- Vinter-OL
 - 20 mars
- Vinsmaking
 - Stor suksess
 - **Ølsmaking er en tanke**

- **Bedkom:**

- Bedpres med revocean

- 24.mars
 - Skal ikke serveres mat på bedpres
- Origo
 - 18. mars
- **Nukleomedia:**
 - Ikke noe nytt å melde siden sist
- **Kjelleren:**
 - Nothing, as usual
- **Sekretær:**
 - Planlegger: Strikkekveld, filmkveld og piknik
 - Bøker
 - Ingvild har fjernet de fra ibok
 - **Jo Petter legger de ut på nytt**
 - Brikker
 - Hun som lagde for KK kan lage for HS også
 - MEN laminering må fikses selv
 - Send inn ønskelige ikoner på melding til Jo Petter
 - Mobilladere til kontoret
 - Kontorvakten har ansvaret for at disse ikke blir stjålet.
 - Påskeegg jakt på kontoret
 - Fredag i uke 12
 - En og en går inn og får 20 sek for å finne et påskeegg.

Undergrupper (oppdatering):

- Bumblebeats:
- InVitro: Brygging av Sahti ble utsatt til kommende helg
- Revyen: Ikke noe planlagt. Kanskje bestille noe utstyr vi har bruk for.
- Shanglelauget:
- Trollkom:
- Vokalium:
- V&AIL:
- Spanskymisten:
- SkeiV&A:
- V&A Klatring: Jobber fortsatt med å få til ukentlig klatring og introdag. Logokonkurransen i gang.

Eventuelt:

-

Sosialt:

-

Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Fjerne gamle medlemmer fra undergruppe-slacken	Jonas	
Kontakte Marie for å opprette allsidighetsgruppa (navn kommer) og få dem inn på slack	Eyvor & Jonas	
Danne arbeidsgruppe for faggruppe. Skaffe info osv	Sanna, Eyvor & Thea	
Skrive under for SoMe avtale med EPVU	Eyvor	
Bakeboller til kontortid EPVU (tenkte mandag <3)	Jo Petter	
Henger opp en Rød lapp som minner folk på å scanne seg	Jo Petter	
Ta opp temaet Samfundet og nybygget på kontorvakt	Alle	
Sette seg inn i årsmøteprotokollen	Magnus	
Presentere kasserer-traineeprogrammet for medlemsmassen	Magnus på stormøtet	
Skaffe kortterminal til V&A	Magnus	
Blæste stormøte	Jonas til medlemsmassen, komitéledere til komitéen.	
Ibok	Jo Petter	
Facebook gruppe for masterstudenter	Anna og masterfadderkom	

Konstruktiv møtekritikk:

Dumt noen saker blir gått grundig gjennom, mens andre må man løpe forbi.

Diggerunde: